
Rondvraagpunt Victor Frequin (VVD):  Tafeltennisvereniging Amstelveen

In de zomer van 2018 heb ik over deze tafeltennisvereniging ook vragen gesteld aan de wethouder. 
Aanleiding was het plan Landtong waar geen plek meer was voor de tafeltennissers. Inmiddels is dit 
plan weer een stuk verder gekomen, maar dat geldt niet voor de nieuwe lokatie van TTV Amstelveen. 
Naar zeggen van TTV A’veen is hen vorig jaar door AmstelveenSport eén nieuwe lokatie aangeboden 
maar, weer naar hun zeggen, was deze kleiner en ouder dan de huidige plek, zonder fatsoenlijke 
sanitaire voorzieningen en zonder kantine. Reden voor TTV om dit aanbod af te slaan. Daarna is er 
geen contact meer met hen geweest, noch van de kant van de gemeente noch van de kant van 
AmstelveenSport.

De vragen aan de wethouder zijn:

- Vindt het College het correct dat aan TTV Amstelveen een nieuwe lokatie wordt aangeboden 
gezien de nieuwe plannen voor de Landtong?

- Kan het College al dan niet samen met AmstelveenSport nieuwe lokatie opties voor TTV 
Amstelveen aanbieden?

- Wil het College TTV Amstelveen enige extra ruimte geven voor de groei die zij voorstaan en 
die met de huidige ruimte niet mogelijk is?

- Wil het College gezien de tijd die voort schrijdt voor de komende zomervakantie met TTV 
Amstelveen hierover verder spreken?


